

[Subscribe](#)

[Past Issues](#)

[Translate](#) ▾

[RSS](#)

Pension While on CERB and Extension to the Bid Deadline
April 16, 2020

[View this email in your browser](#)

Pension pendant le CERB et prolongation de la date limite de soumission
16 avril 2020

A MESSAGE FROM YOUR COMPONENT OFFICERS

UN MESSAGE DES OFFICIERS DE LA COMPOSANTE



Component President /
Président de la composante
w.lesosky@accomponent.ca

Theresa Mitchell
Component Vice-President /
Vice-Présidente de la
composante
t.mitchell@accomponent.ca

Alex Habib
Component Secretary-
Treasurer /
Secrétaire-Trésorier de la
composante
a.habib@accomponent.ca

Extension to the Bid Deadline

Dear Members,

The employer has agreed with the Union, that if you opt to take the CERB program, you will have the option to buyback your pension. You will have this option for 90 days when you return to active duty. You will be required to cover your portion and the employer's portion.

We have also reached out to the employer to request a bid extension and will advise once we have any further information.

Please be reminded, that at this time, bidding for Rouge closes today at 2000 EDT and Mainline closes today at 2359 EDT.

We wanted to get this out immediately, more info to come, we understand you have lots of questions, please continue to reach out.

In solidarity,

 Wesley Lesosky Component President	 Theresa Mitchell Component Vice-President	 Alex Habib Component Secretary-Treasurer
--	---	--



Pension pendant le CERB et prolongation de la date limite de soumission

Cher membres,

L'employeur a convenu avec le Syndicat que si vous optez pour le programme CERB, vous aurez la possibilité de racheter votre rente. Vous aurez cette option pendant 90 jours lorsque vous retournerez en service actif. Vous devrez couvrir votre portion et la portion des employeurs.

Nous avons également contacté l'employeur pour lui demander une prolongation de l'offre et vous en informerons dès que nous aurons plus d'informations.

N'oubliez pas qu'en ce moment, les enchères pour Rouge se terminent aujourd'hui à 2000 EDT et l'exploitation principale se termine aujourd'hui à 2359 EDT.

Nous voulions les diffuser immédiatement, plus d'informations à venir, nous comprenons que vous avez beaucoup de questions, continuez à nous contacter.

Solidairement,

 Wesley Lesosky Président de la Composante	 Theresa Mitchell Vice-Présidente de la Composante	 Alex Habib Secrétaire-Trésorier de la Composante
--	---	---

[Subscribe](#)

[Past Issues](#)

[Translate](#) ▾

[RSS](#)



Copyright © 2020 Air Canada Component of CUPE. All rights reserved.

[unsubscribe from this list](#) [update subscription preferences](#)

